
MLADINSKI SEMINAR NA ČRNEM VRHU NAD IDRIJO

Zavela je tudi sapica optimizma
Po programu izobraževanja je OK ZSMS Ljub-

Ijana Vič-Kudnik 16. in 17. oktobra organizirala
seminar za vodstva OO ZSMS iz krajevnih skup-
nosti in OZD. Kljub relativno slabi udeležbi (pri-
sotnih je bilo 27 predstavnikov osnomih organi-
zacij), je bil seminar tako s strani udeležencev,
kot kasneje tudi s strani predsedstva OK ZSMS,
ocenjen kot zelo uspešen.

Osnovni natnen seminarja je bil, da se podrob-
neje seznanimo s problemi pri delu osnovnih or-
ganizacij, da izmenjamo izkušnje in da se dogovo-
rimo za konkretno angažiranje občinske konfe-
rence ZSMS pri odpravljanju določenih proble-
mov. Le-teh pa je zelo veliko. Tako kot pri starej-
ših, tudi pri mladih upada zanimanje za delo
v DPO, tudi za delo v ZSMS. Čedalje več je
problemov in čedalje manj je možnosti, da se le-ti
rešijo. Takšno stanje mlade odbija in sili v iskanje
drugačnih oblik preživljanja prostega časa in reše-
vanja vsakodnevnih težav. Še vedno, oziroma če-
dalje bolj je prisoten problem prostorov in denar-
ja za delovanje osnovnih organizacij, še posebno
v KS. Prostorov ni, če pa jih že dobijo, so veliko-
krat pogojeni s finančnimi sredstvi in zopet smo
nazačetku.

Mladi se zavedamo težke družbenoekonomske
krize, saj jo močno občutimo tudi na lastni koži,
vendar vsakdo ve, da brez nič ni nič.

Veliko težav povzroča tudi patronatski odnos
drugih DPO do mladinske organizacije. Od nje se
pričakuje nekakšen »skojevski« način dela, kar pa
ZSMS Še zdaleč ni. Mladinsko organizacijo tako

v KS kot v OZD največkrat pogrešajo takrat, ko
nastopi konfliktna situacija in ko prevlada mne-
nje, da bi bilo dobro slišati tudi glas mladih.

Seminaristi so se pritoževali tudi za neenako-
praven položaj z ostalimi DPO, predvsem
v OZD. Za razliko od ostalih, mladinski aktivisti
velikokrat nimajo možnosti udeležbe na sestankih
med delovnim časom, težje dobijo prostore za
svoje seje, ipd. . . .

Veliko problemov je tudi v širokem spektru
problemov, s katerimi se ZSMS ukvarja. To veli-
kokrat pripelje do posploševanj in še večje ne-
učinkovitosti. Vendar se tudi poiskusi reševanja
konkretnih probiemov dostikrat jalovo končajo.
Ti pogosti neuspehi pa mlade še bolj odbijajo od
dela v osnovnih organizacijah, češ poizkusili smo,
vendar tako ali tako nimamo moči karkoli spre-
meniti.

Dejstvo je, da so za kakršnokoli delo osnovnih
organizacij potrebni osnovni pogoji, to pa so
predv§em prostori. ,Zato bo veliko naših moči
v prihodnje usmerjenih v pridobivanje različnih
prostorov, tako po krajevnih skupnostih za klub-
sko dejavnost mladih. kot na področju občine za
pridobitev osnovnih pogojev za ustanovitev cen-
tra interesnih dejavnosti mladih.

Kljub mnogim problemom, pa vse le ni tako
črno. Ob razpravah predstavnikov uspešnih OO
ZSMS, kot so npr. Notranje Gorice, Velike Laš-
če, PM Vič, . . . je na seminarju zavela tudi sapi-
ca optimizma. Upam, da bo sčasoma prerastla
vsaj v šibkejši veter.


